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Správa z Portorožu: Hokejový svet sa teší na Slovensko  

 
Polročný kongres IIHF v Slovinsku sa skončil veľkým úspechom slovenských 
organizátorov.  
 
Polročný kongres IIHF v slovinskom Portoroži sa skončil obrovským úspechom pre Slovensko. 

Usporiadateľská krajina najbližšieho šampionátu elitnej kategórie mala pod svojou taktovkou aj trojdňové 

rokovanie delegátov a hostí členských krajín IIHF v slovinskom prímorskom letovisku. 

 

Na kongrese, ktorý sa začal v stredu 15. septembra a skončil sa dnes, v piatok 17. septembra 2010, sa 

zúčastnilo bezmála 290 delegátov zo 60 krajín združených v Medzinárodnej hokejovej federácii IIHF.  

Usporiadanie polročného kongresu má už tradične na starosti organizátor najbližšieho svetového 

šampionátu A-kategórie.  

 

„Sme veľmi spokojní. Z hľadiska organizácie podujatia sme zožali veľký úspech. Tak  pripravený kongres 

a vyzdobený hotel údajne ešte delegáti nezažili. Prekvapili sme ich aj symbolickou colnicou, ktorá 

znamenala prechod zo Slovinska na Slovensko. Fantastický bol aj náš ťah s maskotom Gooolym, ktorý 

zabavil hostí. Vyšla nám aj uvítacia večera, zabodovali sme aj slovenskou hudbou a bohatým 

pohostením,“ povedal priamo z dejiska kongresu generálny riaditeľ OV MS 2011 IIHF Igor Nemeček. 

„Bol to krásny večer,“ v krátkosti doplnil prezident IIHF René Fasel.  

 

Obsahovú stránku kongresu mala na starosti IIHF. Slovensko v rámci pracovnej skupiny v hodinovom 

prejave odprezentovalo prípravu blížiacich sa Majstrovstiev sveta 2011 IIHF v Bratislave a Košiciach 

(29.4.2011 – 15.5.2011). „Milo nás prekvapilo, že na tejto prezentácii sa zúčastnilo nielen 16 

participujúcich krajín na šampionáte, ale aj veľa  ďalších delegátov, ktorí prišli z vlastnej iniciatívy. V 

piatok  sme ešte o stave príprav v krátkosti informovali celé plénum kongresu,“ doplnil Igor Nemeček 

z portorožského hotela St. Bernardin. 

 

 „Kongres okrem iného schválil rozpočet a hospodárenie IIHF a  alokácie podujatí v sezóne 2010/2011. 

Žiaľ,  projekt Champions League je stále otvorený a v budúcej sezóne zatiaľ nebude. Veľký priestor sa 



 

venoval antidopingu, ale aj prvým zimným olympijským hrám mládeže v Innsbrucku,“ uviedol šéf 

Organizačného výboru MS 2011 IIHF. 

 

Čo sa týka zmeny formátu najvyššej kategórie majstrovstiev sveta,  navrhovanej už od MS vo Švédsku a 

Fínsku v roku 2012, schváliť ju môže až výročný kongres (Annual Congress) v dejisku šampionátu A-

kategórie. Ten bude v máji 2011 v Bratislave. 

 

Okrem  prezidenta SZĽH Juraja Širokého, ktorý je členom exekutívy IIHF a generálneho riaditeľa MS 

2011 IIHF Igora Nemečka, organizátorskú krajinu zastupovali aj člen Výkonného výboru SZĽH a riaditeľ 

hokejových programov Ján Filc  a generálny sekretár SZĽH Ján Taraba. 
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